
Skrývá se v koutech naší mysli, 

a v nejhorších našich chvilkách 

se teprve rozzáří. 

Však jen pro ty, 

co strach je nepohltí, 

jen pro ty, 

co důvěru neztrácí. 

  

Často přecházená, podceňovaná. 

Chceš-li ji znát, 

chceš-li ji mít, 

stačí jen uvěřit. 

  

Moc, kterou má 

se nedá měřit, 

nedá se spočítat. 

Je velká tak, 

jak ty sám si budeš přát. 

Je velká tak, 

jak vřelá tvá duše je. 

  

A i když už ze světa odcházíš, 

přesto tu stále je – naděje. 

 


